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INTERPELACJA 
 
 

w sprawie budowy Parku Rataje na terenie Osiedla Rzeczypospolitej 
 
Budowę Parku Rataje realizują Poznańskie Inwestycje Miejskie. Na budowę 

Miasto zamierza przeznaczyć 20 mln zł. Park Rataje ma być gotowy w czerwcu 

2018 roku. Zajmie on około 15 hektarów między osiedlami Jagiellońskim, Powstań 

Narodowych, Rzeczypospolitej, Bohaterów II Wojny Światowej i Polan. 

1. Czy ciągi spacerowe na terenie Osiedla Rzeczypospolitej muszą przebiegać 

w bliskiej odległości (około 10 m) od bloków mieszkalnych nr 71-76 oraz 105-

110, skoro pas zieleni od ul. Kruczej ma szerokość ponad 50m? 

Taki przebieg ścieżki powoduje konieczność usunięcia lub przesadzenia części 

drzew, oraz obniży komfort mieszkańców niższych pięter wspomnianych budynków. 

2. Czy istnieje możliwość odsunięcia ścieżki spacerowej szczególnie od bloku 

71-76 w kierunku ul. Kruczej i wykorzystania naturalnych "korytarzy" pomiędzy 

istniejącym drzewostanem (prace ziemne jeszcze się nie rozpoczęły)? 

Organizacja ścieżki rowerowej spowoduje likwidację parkingu samochodowego vis 

a vis przedszkola 114 na  około 30 pojazdów co pogorszy już i tak ograniczone 

możliwości parkowania pojazdów dla mieszkańców osiedla. 

3. Czy przewidziano organizację zamiennego parkingu w najbliższej okolicy? 

 
Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 

 
 

Z poważaniem 

       
Zbyszko Górny 


